
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 10/02/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενεργείας

ΘΕΜΑ: «Προβλήματα με την ανάρτηση νέων δασικών χαρτών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Η  έναρξη  ανάρτησης  δασικών  χαρτών,  μετά  την  ψήφιση  του  περιβαλλοντολογικού
νόμου  4685/2020,  αφαιρεί  το  δικαίωμα  από  χιλιάδες  πολίτες  να  υποβάλλουν
αντιρρήσεις για ακίνητα σε περιοχές με κυρωμένο δασικό χάρτη. Κατά την σύνταξη του
κτηματολογίου στην περιοχή τους ενημερώθηκαν οι ως άνω ότι, οι εκτάσεις τους είναι
δασικές και επειδή δεν κατέθεσαν αντίρρηση, θα περιέλθουν στο Ελληνικό Δημόσιο ή
στην  καλύτερη  των  περιπτώσεων,  θα  έχουν  έναν  δασωμένο  αγρό,  εφόσον
αναγνωριστεί το ιδιοκτησιακό καθεστώς. Αγρότες που έλαβαν κανονικά την επιδότηση
(ενιαία ενίσχυση) του 2020 για εκτάσεις τους που θεωρήθηκαν δασικές, πιστεύοντας ότι
αποχαρακτηρίστηκαν, με έκπληξή τους, μετά την ανωτέρω αναφερόμενη ανάρτηση, θα
δουν πάλι τις εκτάσεις τους να παραμένουν δασικές, γιατί δεν τις κατέχουν με νόμιμες
διοικητικές πράξεις.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να δοθεί μια δεύτερη ευκαιρία σε χιλιάδες
ιδιοκτήτες  γης,  προκειμένου  να  καταθέσουν  αντιρρήσεις  για  εκτάσεις  τους  που
εμφανίζονται περιεχόμενες σε δασικούς χάρτες, ως μη όφειλε;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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